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Plats   Forumsalen i Tranemo 

Tid   08:00 – 08:30  

 

Närvarande Beslutande  

Driton Bilalli (S), ordf. 

Niklas Gardewik (M), 1e vice ordf. 

Lennart Haglund (C), 2e vice ordf.    

 

Övriga närvarande Sanna Pihlajamäki Blomgren, processekreterare 

  Carita Brovall, kommundirektör 

  Patrik Westerlund, utvecklingschef 

  Kristina Ström, tf. sektionschef 

 

Paragrafer  § 111-§ 116 

Utses att justera  Niklas Gardewik (M) 

Protokollet signeras digitalt 

Underskrifter 

Sekreterare Protokollet signeras digitalt 

Sanna Pihlajamäki Blomgren 

Ordförande Protokollet signeras digitalt 

Driton Bilalli (S) 

Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 

  Niklas Gardewik (M) 

  

ANSLAG/BEVIS 

Organ   Allmänna utskottet 

Sammanträdesdatum 2023-10-04 

Anslaget under tiden 2023-10-05—2023-10-27 

Förvaringsplats  Kommunkontoret, Tranemo 

för protokoll 

Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 

 

Underskrift   Protokollet signeras digitalt 

  Sanna Pihlajamäki Blomgren 

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
fb

28
44

ba
-f

0f
f-

4e
53

-8
6b

4-
fe

d1
7f

a3
b5

f9



  

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Allmänna utskottet 

2023-10-04 

   

Ordförandes sign Justerares sign Justerares sign Sekr sign Utdragsbestyrkande 2 

 

§ 111 Medborgarförslag om behovet av ett staket längs vägen vid 

skolområdet mellan Tranemo kyrka och Tranemosjön KS/2023:89 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Avslår medborgarförslag om staket längs vägen vid skolområdet mellan Tranemo 

kyrka och Tranemosjön. 
 Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Gunnemar Karlsson har 2023-02-08 lämnat ett medborgarförslag om ett behov av staket 

längs skolområdet mellan Tranemo kyrka och Tranemosjön. 

Förslagsställaren anser att ett staket sätts upp liknade det som finns vid resecentrum vid 

Centralen så att inte barn, eller äldre också för den delen, vinglar ut i trafiken. 

Förslagsställaren anser att det är obehagligt att långtradare i hög hastighet passerar 

skolområdet. 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2023-03-14 för att ge förslagsställaren 

tillfälle att utveckla sitt förslag.  

Ett förtydligande som gavs var att det gäller sträckan mellan infarten till Tranängskolans 

parkering och infarten till Kyrkan. Se bifogad karta. 

 

Inom lärandesektionen ser man inte något behov av staket utmed den aktuella sträckan.  

Trafikverket har ansvaret för vägen utanför skolan, och därmed även för åtgärder så som 

föreslaget staket. Om det skulle genomföras skulle det dock bli en kostnad för kommunen. 

Sedan tidigare är hastigheten sänkt till 30 km/h, vägen är försedd med 2 

hastighetsdämpande gupp och säkerhetsåtgärder vid busshållplatsen. 

 

Förvaltningens förslag är att medborgarförslaget avslås med hänsyn till att den tillåtna 

hastigheten är nedsatt till 30 km/h, att det finns farthinder och det finns inget påtalat 

problem av föräldrar eller barn som skulle leda till ett behov av staket. 

Barnkonventionen  

Barn påverkas inte negativt av förslaget till beslut, då förvaltningen bedömer att redan 

genomförda trafiksäkerhetsåtgärder är gjorda utifrån att barn har rätt till liv, överlevnad och 

utveckling (Barnkonventionen artikel 6) 
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Jämställdhetsperspektivet 

Förslaget till beslutet påverkar alla lika och därmed ingen skillnad ur ett 

jämställdhetsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Förslaget till beslut har ingen ekonomisk påverkan. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelsen2023-05-30 

Medborgarförslag om behov av staket längs vägen mellan Tranemo kyrka och Tranemosjön. 

Karta aktuell sträcka skolområde  

Beslutet skickas till 

Samhällssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Kommunstyrelsen 
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§ 112 Medborgarförslag om framtagande av en livsmedels- och 

måltidspolicy KS/2023:44 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Avslår medborgarförslaget. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Sammanfattning av ärendet 

Love Andersson har 2023-01-20 lämnat ett medborgarförslag om Framtagande av en 

livsmedels- och måltidspolicy. 

Förslagsställaren anser att kommunen bör ta fram en livsmedels- och måltidspolicy som 

även ska ligga till grund för kommande livsmedelsupphandlingar. Vidare föreslås att 

kommunen tar fram en modell för upphandling där flera aktörer än de största ska kunna 

delta.  

 

Förvaltningen ser i nuläget inte något behov av att ta fram en modell för upphandling och 

inte heller av föreslagen policy då vi redan arbetar strukturerat med dessa frågor.   

Ärendet 

Love Andersson har 2023-01-20 lämnat ett medborgarförslag om Framtagande av en 

livsmedels- och måltidspolicy. 

Förslagsställaren anser att kommunen bör ta fram en livsmedels- och måltidspolicy som 

även ska ligga till grund för kommande livsmedelsupphandlingar. Vidare föreslås att 

kommunen tar fram en modell för upphandling där flera aktörer än de största ska kunna 

delta.  

Policyn föreslås ta sin utgångspunkt utifrån dessa punkter: 

- God, näringsriktig och hälsosam mat  

- Eftersträva närproducerad mat  

- Högre andel ekologisk mat 

- Säsongsanpassad och klimatsmart mat  

- Lagad från grunden nära den som äter maten 

- Minskat matsvinn och att maten är en del av den pedagogiska verksamheten  

- Energieffektivitet vid tillagningen  

- Samt att den omgivande miljön då man äter är 

 

Kostverksamheten, Tranemo kommun, arbetar medvetet och aktivt med de punkat som 

förslagsställaren föreslår att vi ska arbeta utifrån. Vi följer livsmedelsverkets 

rekommendationer utifrån våran målgrupp och näringsberäknar alla våra måltider för att 
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säkerställa detta. Av vårat totala inköp är 73% svenska råvaror, oberedd fågel och kött är 

100% svenskt, 100% av våra ägg och 99% mejeri är svenskt. Vi har i vårt nya livsmedelsavtal 

som trädde i kraft 1 maj 2023 ökat andelen ekologiska livsmedel från 39% till 50,7% i 

grundutbudet. Vi mäter och följer regelbundet upp matsvinnet i våra kök och restauranger 

och når upp till satta mål. Vi når även målet gällande våra inköp och måltiders 

klimatpåverkan. Vi har en nära dialog med Lärande- och omsorgssektionerna där 

måltidsmiljön är en punkt på agendan.  

 

Livsmedelsupphandling görs gemensamt med Ulricehamn, Svenljunga, Bollebygd och 

Mullsjös kommuner. Inför den nya livsmedelsupphandlingen fördes dialog, av 

verksamhetschef kost samt måltidsstrategen, tillsammans med kommunens gröna näringar 

för att lyssna in önskemål och behov inför anbudslämning.  

 

Förvaltningen var i kontakt med Love Andersson per mail 2023-08-16 för att ge 

förslagsställaren tillfälle att utveckla sitt förslag, vilket hen inte önskade utan var nöjd med 

förslaget i sin helhet.  

Förvaltningen ser i nuläget inte något behov av att ta fram en modell för upphandling och 

inte heller av föreslagen policy då vi redan arbetar strukturerat med dessa frågor.   

Barnkonventionen  

Att avslå medborgarförslaget innebär ingen skillnad för barn eftersom vi redan följer 

livsmedelverkets rekommendationer för barn och unga.  

 

Jämställdhetsperspektivet 

Att avslå medborgarförslaget har ingen inverkan  

utifrån diskrimineringsgrunderna. 

Ekonomisk påverkan 

Att avslå medborgarförslaget har ingen ekonomisk påverkan. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelsen 2023-09-06 

Medborgarförslag om framtagande av en livsmedels- och måltidspolicy. 

Beslutet skickas till 

Love Andersson 

Samhällssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 
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Status 

Kommunstyrelsen 
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§ 113 Medborgarförslag om energibesparingar KS/2022:433 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Antar medborgarförslag både vad gäller att strålkastarna vid idrottshallen i Dalstorp 

ska förses med timer/tidsur och att göra belysningen rörelsestyrd, där det är lämpligt, 

vid om- och nybyggnation. 

• Avslår medborgarförslag vad gäller att nu göra belysningen rörelsestyrd i befintliga 

skollokaler och idrottshall i Dalstorp. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Jenny Hedberg har 2022-09-07 lämnat ett medborgarförslag om Energibesparingar. 

Förslagsställaren anser att belysning vid Dalstorpsskolan ska regleras på ett bättre sätt så att 

inte konstgräsplanen vid idrottshallen är belyst hela dygnet och så att belysningen inne i 

idrottshallen och i skolbyggnaden inte glöms på. Förslagsställaren ser ett samban mellan den 

påslagna belysningen och att ungdomar samlas vid skolan på kvällar där de då för oväsen 

och skräpar ner. 

 

Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren2023-06-12 för att ge förslagsställaren 

tillfälle att utveckla sitt förslag. Inget nytt framkom vid detta samtal. 

Medborgarförslaget är tvådelat. Jenny Hedberg skriver gällande belysning vid 

Dalstorpsskolan: 

1) ”Jag tycker att det vore lämpligt att släcka strålkastarna kl 24 så slipper vi bus och 

oljud. Kommunen kunde installera timer så glöms det inte att släcka.” 

2) ”Inuti idrottshallen och inuti skolbyggnaden kan lyset istället vara kopplat till 

rörelsesensorer…” 

 

Förvaltningen anser precis som förslagsställaren att strålkastarna vid idrottshallen bör förses 

med en timer eller ett tidsur. Denna del av förslaget bör därför antas. 

 

Förvaltningen finner att det är för kostsamt att byta till rörelsesensorer i befintliga lokaler. 

Vid om- och nybyggnationer skulle däremot belysningen kunna göras rörelsestyrd där det är 

lämpligt. Denna del av förslaget bör därför avslås vad gäller befintliga lokaler och antas vad 

gäller om- och nybyggnationer. 

Barnkonventionen  

Förvaltningen kan inte se att detta ärende påverkar barn negativt utifrån barnkonventionen. 
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Jämställdhetsperspektivet 

Förvaltningen ser inte att detta ärende har någon negativ inverkan ur 

jämställdhetsperspektivet. 

Ekonomisk påverkan 

Förslag till beslut i detta ärende har ingen ekonomisk påverkan nu utan kan eventuellt 

medföra en något ökad kostnad för att eventuellt installera rörelsestyrd belysning vid 

kommande om- och nybyggnationer. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelsen 2023-09-19 

Medborgarförslag om energibesparingar 2022-09-26 

Beslutet skickas till 

Jenny Hedberg 

Samhällssektionen 

Stratsys 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 

Status 

Kommunstyrelsen 
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§ 114 Sammanträdestider 2024 KS/2023:328 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige beslutar 

• Antar föreslagna sammanträdestider för 2024. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Förvaltningen har tagit fram förslag på sammanträdestider för 2024. Vid arbetet med att ta 

fram sammanträdestider har den vertikala dialogen, budgetprocessen, lovdagar, 

regionfullmäktige, SmåKom, styrelsemöten Närhälsan samt kommunfullmäktiges beslut 

2022-02-07 §17 ”Från ny mandatperiod 2023 ska kommunstyrelsens och kommunfullmäktiges 

sammanträden ske på torsdagar.” tagits i beaktande.  

Barnkonventionen  

Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 

Ekonomisk påverkan 

Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 

 

Jämställdhet- och rättighetsanalys 

Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhets- och rättighetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-09-04 

Sammanträdestider 2024 

Beslutet skickas till 

Samtliga sektioner 

Samtliga kommunala bolag 

Gruppledare 

Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 

Sammanträdestider 2024 

Slutinstans 

Kommunfullmäktige 
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Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 115 Ansökan om verksamhetsbidrag 2023 för Borås 

nämndemannaförening KS/2023:335 

Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 

• Avslår ansökan från Borås nämndemannaförening. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 

Ärendet 

Borås nämndemannaförening (nedan kallad BNF) ansöker om verksamhetsbidrag för 2023. 

BNF har inte beviljats något bidrag av Tranemo kommun under åren 2000 – 2022.  

BNF ansöker om 200 kr för varje nämndeman som är utsedd för Tranemo kommun, 

sammanlagt 6 stycken.  

Barnkonventionen  

Ärendet påverkas inte. 

Ekonomisk påverkan 

Föreningen önskar ett bidrag på 200 kr per nämndeman. Kostnaden blir således 1200 kr vid 

ett bifall av ansökan.  

Jämställdhetsperspektiv 

Beslutet påverkar inte ärendet ur ett jämställdhetsperspektiv. 

Beslutsunderlag 

Tjänsteskrivelse 2023-09-07 

Ansökan om föreningsbidrag Borås Nämndemannaförening 2023 

Verksamhetsberättelse 2022 Borås Nämndemannaförening 

Verksamhetsplan 2023-2024 Borås Nämndemannaförening 

Bokslut 2022 Borås Nämndemannaförening 

Revisionsberättelse 2022 v 

Beslutet skickas till 

Servicesektionen 

Nämndemannaföreningen 

Slutinstans 

Kommunstyrelsen  
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Status  

Kommunstyrelsen 
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§ 116 Inkomna remisser KS/2023:340, KS/2023:347 

Allmänna utskottets beslut 

• Remisserna ska besvaras. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 

av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 

ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  

Ärendet 

Följande remisser har inkommit; 

- Remiss: Regional biblioteksplan Västra Götaland 2024–2027 

- Remiss från Länsstyrelsen gällande översyn av riksintresse för naturvård, Dnr 500-26286-

2023 

Status 

Pågående 
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Paragrafer  § 111-§ 116 


Utses att justera  Niklas Gardewik (M) 


Protokollet signeras digitalt 


Underskrifter 


Sekreterare Protokollet signeras digitalt 


Sanna Pihlajamäki Blomgren 


Ordförande Protokollet signeras digitalt 


Driton Bilalli (S) 


Justeringsperson Protokollet signeras digitalt 


  Niklas Gardewik (M) 


  


ANSLAG/BEVIS 


Organ   Allmänna utskottet 


Sammanträdesdatum 2023-10-04 


Anslaget under tiden 2023-10-05—2023-10-27 


Förvaringsplats  Kommunkontoret, Tranemo 


för protokoll 


Protokollet är justerat, vilket tillkännagivits genom anslag 


 


Underskrift   Protokollet signeras digitalt 


  Sanna Pihlajamäki Blomgren 
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§ 111 Medborgarförslag om behovet av ett staket längs vägen vid 


skolområdet mellan Tranemo kyrka och Tranemosjön KS/2023:89 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Avslår medborgarförslag om staket längs vägen vid skolområdet mellan Tranemo 


kyrka och Tranemosjön. 
 Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Gunnemar Karlsson har 2023-02-08 lämnat ett medborgarförslag om ett behov av staket 


längs skolområdet mellan Tranemo kyrka och Tranemosjön. 


Förslagsställaren anser att ett staket sätts upp liknade det som finns vid resecentrum vid 


Centralen så att inte barn, eller äldre också för den delen, vinglar ut i trafiken. 


Förslagsställaren anser att det är obehagligt att långtradare i hög hastighet passerar 


skolområdet. 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren 2023-03-14 för att ge förslagsställaren 


tillfälle att utveckla sitt förslag.  


Ett förtydligande som gavs var att det gäller sträckan mellan infarten till Tranängskolans 


parkering och infarten till Kyrkan. Se bifogad karta. 


 


Inom lärandesektionen ser man inte något behov av staket utmed den aktuella sträckan.  


Trafikverket har ansvaret för vägen utanför skolan, och därmed även för åtgärder så som 


föreslaget staket. Om det skulle genomföras skulle det dock bli en kostnad för kommunen. 


Sedan tidigare är hastigheten sänkt till 30 km/h, vägen är försedd med 2 


hastighetsdämpande gupp och säkerhetsåtgärder vid busshållplatsen. 


 


Förvaltningens förslag är att medborgarförslaget avslås med hänsyn till att den tillåtna 


hastigheten är nedsatt till 30 km/h, att det finns farthinder och det finns inget påtalat 


problem av föräldrar eller barn som skulle leda till ett behov av staket. 


Barnkonventionen  


Barn påverkas inte negativt av förslaget till beslut, då förvaltningen bedömer att redan 


genomförda trafiksäkerhetsåtgärder är gjorda utifrån att barn har rätt till liv, överlevnad och 


utveckling (Barnkonventionen artikel 6) 
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Jämställdhetsperspektivet 


Förslaget till beslutet påverkar alla lika och därmed ingen skillnad ur ett 


jämställdhetsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Förslaget till beslut har ingen ekonomisk påverkan. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelsen2023-05-30 


Medborgarförslag om behov av staket längs vägen mellan Tranemo kyrka och Tranemosjön. 


Karta aktuell sträcka skolområde  


Beslutet skickas till 


Samhällssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Kommunstyrelsen 
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§ 112 Medborgarförslag om framtagande av en livsmedels- och 


måltidspolicy KS/2023:44 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Avslår medborgarförslaget. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Sammanfattning av ärendet 


Love Andersson har 2023-01-20 lämnat ett medborgarförslag om Framtagande av en 


livsmedels- och måltidspolicy. 


Förslagsställaren anser att kommunen bör ta fram en livsmedels- och måltidspolicy som 


även ska ligga till grund för kommande livsmedelsupphandlingar. Vidare föreslås att 


kommunen tar fram en modell för upphandling där flera aktörer än de största ska kunna 


delta.  


 


Förvaltningen ser i nuläget inte något behov av att ta fram en modell för upphandling och 


inte heller av föreslagen policy då vi redan arbetar strukturerat med dessa frågor.   


Ärendet 


Love Andersson har 2023-01-20 lämnat ett medborgarförslag om Framtagande av en 


livsmedels- och måltidspolicy. 


Förslagsställaren anser att kommunen bör ta fram en livsmedels- och måltidspolicy som 


även ska ligga till grund för kommande livsmedelsupphandlingar. Vidare föreslås att 


kommunen tar fram en modell för upphandling där flera aktörer än de största ska kunna 


delta.  


Policyn föreslås ta sin utgångspunkt utifrån dessa punkter: 


- God, näringsriktig och hälsosam mat  


- Eftersträva närproducerad mat  


- Högre andel ekologisk mat 


- Säsongsanpassad och klimatsmart mat  


- Lagad från grunden nära den som äter maten 


- Minskat matsvinn och att maten är en del av den pedagogiska verksamheten  


- Energieffektivitet vid tillagningen  


- Samt att den omgivande miljön då man äter är 


 


Kostverksamheten, Tranemo kommun, arbetar medvetet och aktivt med de punkat som 


förslagsställaren föreslår att vi ska arbeta utifrån. Vi följer livsmedelsverkets 


rekommendationer utifrån våran målgrupp och näringsberäknar alla våra måltider för att 
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säkerställa detta. Av vårat totala inköp är 73% svenska råvaror, oberedd fågel och kött är 


100% svenskt, 100% av våra ägg och 99% mejeri är svenskt. Vi har i vårt nya livsmedelsavtal 


som trädde i kraft 1 maj 2023 ökat andelen ekologiska livsmedel från 39% till 50,7% i 


grundutbudet. Vi mäter och följer regelbundet upp matsvinnet i våra kök och restauranger 


och når upp till satta mål. Vi når även målet gällande våra inköp och måltiders 


klimatpåverkan. Vi har en nära dialog med Lärande- och omsorgssektionerna där 


måltidsmiljön är en punkt på agendan.  


 


Livsmedelsupphandling görs gemensamt med Ulricehamn, Svenljunga, Bollebygd och 


Mullsjös kommuner. Inför den nya livsmedelsupphandlingen fördes dialog, av 


verksamhetschef kost samt måltidsstrategen, tillsammans med kommunens gröna näringar 


för att lyssna in önskemål och behov inför anbudslämning.  


 


Förvaltningen var i kontakt med Love Andersson per mail 2023-08-16 för att ge 


förslagsställaren tillfälle att utveckla sitt förslag, vilket hen inte önskade utan var nöjd med 


förslaget i sin helhet.  


Förvaltningen ser i nuläget inte något behov av att ta fram en modell för upphandling och 


inte heller av föreslagen policy då vi redan arbetar strukturerat med dessa frågor.   


Barnkonventionen  


Att avslå medborgarförslaget innebär ingen skillnad för barn eftersom vi redan följer 


livsmedelverkets rekommendationer för barn och unga.  


 


Jämställdhetsperspektivet 


Att avslå medborgarförslaget har ingen inverkan  


utifrån diskrimineringsgrunderna. 


Ekonomisk påverkan 


Att avslå medborgarförslaget har ingen ekonomisk påverkan. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelsen 2023-09-06 


Medborgarförslag om framtagande av en livsmedels- och måltidspolicy. 


Beslutet skickas till 


Love Andersson 


Samhällssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 
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Status 


Kommunstyrelsen 
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§ 113 Medborgarförslag om energibesparingar KS/2022:433 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Antar medborgarförslag både vad gäller att strålkastarna vid idrottshallen i Dalstorp 


ska förses med timer/tidsur och att göra belysningen rörelsestyrd, där det är lämpligt, 


vid om- och nybyggnation. 


• Avslår medborgarförslag vad gäller att nu göra belysningen rörelsestyrd i befintliga 


skollokaler och idrottshall i Dalstorp. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Jenny Hedberg har 2022-09-07 lämnat ett medborgarförslag om Energibesparingar. 


Förslagsställaren anser att belysning vid Dalstorpsskolan ska regleras på ett bättre sätt så att 


inte konstgräsplanen vid idrottshallen är belyst hela dygnet och så att belysningen inne i 


idrottshallen och i skolbyggnaden inte glöms på. Förslagsställaren ser ett samban mellan den 


påslagna belysningen och att ungdomar samlas vid skolan på kvällar där de då för oväsen 


och skräpar ner. 


 


Förvaltningen var i kontakt med förslagsställaren2023-06-12 för att ge förslagsställaren 


tillfälle att utveckla sitt förslag. Inget nytt framkom vid detta samtal. 


Medborgarförslaget är tvådelat. Jenny Hedberg skriver gällande belysning vid 


Dalstorpsskolan: 


1) ”Jag tycker att det vore lämpligt att släcka strålkastarna kl 24 så slipper vi bus och 


oljud. Kommunen kunde installera timer så glöms det inte att släcka.” 


2) ”Inuti idrottshallen och inuti skolbyggnaden kan lyset istället vara kopplat till 


rörelsesensorer…” 


 


Förvaltningen anser precis som förslagsställaren att strålkastarna vid idrottshallen bör förses 


med en timer eller ett tidsur. Denna del av förslaget bör därför antas. 


 


Förvaltningen finner att det är för kostsamt att byta till rörelsesensorer i befintliga lokaler. 


Vid om- och nybyggnationer skulle däremot belysningen kunna göras rörelsestyrd där det är 


lämpligt. Denna del av förslaget bör därför avslås vad gäller befintliga lokaler och antas vad 


gäller om- och nybyggnationer. 


Barnkonventionen  


Förvaltningen kan inte se att detta ärende påverkar barn negativt utifrån barnkonventionen. 
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Jämställdhetsperspektivet 


Förvaltningen ser inte att detta ärende har någon negativ inverkan ur 


jämställdhetsperspektivet. 


Ekonomisk påverkan 


Förslag till beslut i detta ärende har ingen ekonomisk påverkan nu utan kan eventuellt 


medföra en något ökad kostnad för att eventuellt installera rörelsestyrd belysning vid 


kommande om- och nybyggnationer. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelsen 2023-09-19 


Medborgarförslag om energibesparingar 2022-09-26 


Beslutet skickas till 


Jenny Hedberg 


Samhällssektionen 


Stratsys 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 


Status 


Kommunstyrelsen 
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§ 114 Sammanträdestider 2024 KS/2023:328 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


Kommunfullmäktige beslutar 


• Antar föreslagna sammanträdestider för 2024. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Förvaltningen har tagit fram förslag på sammanträdestider för 2024. Vid arbetet med att ta 


fram sammanträdestider har den vertikala dialogen, budgetprocessen, lovdagar, 


regionfullmäktige, SmåKom, styrelsemöten Närhälsan samt kommunfullmäktiges beslut 


2022-02-07 §17 ”Från ny mandatperiod 2023 ska kommunstyrelsens och kommunfullmäktiges 


sammanträden ske på torsdagar.” tagits i beaktande.  


Barnkonventionen  


Ärendet har ingen påverkan ur ett barnrättsperspektiv. 


Ekonomisk påverkan 


Ärendet har ingen ekonomisk påverkan. 


 


Jämställdhet- och rättighetsanalys 


Ärendet har ingen påverkan ur ett jämställdhets- och rättighetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2023-09-04 


Sammanträdestider 2024 


Beslutet skickas till 


Samtliga sektioner 


Samtliga kommunala bolag 


Gruppledare 


Handlingar som ska följa beslutet vid expediering 


Sammanträdestider 2024 


Slutinstans 


Kommunfullmäktige 
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Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 115 Ansökan om verksamhetsbidrag 2023 för Borås 


nämndemannaförening KS/2023:335 


Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 


• Avslår ansökan från Borås nämndemannaförening. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys. 


Ärendet 


Borås nämndemannaförening (nedan kallad BNF) ansöker om verksamhetsbidrag för 2023. 


BNF har inte beviljats något bidrag av Tranemo kommun under åren 2000 – 2022.  


BNF ansöker om 200 kr för varje nämndeman som är utsedd för Tranemo kommun, 


sammanlagt 6 stycken.  


Barnkonventionen  


Ärendet påverkas inte. 


Ekonomisk påverkan 


Föreningen önskar ett bidrag på 200 kr per nämndeman. Kostnaden blir således 1200 kr vid 


ett bifall av ansökan.  


Jämställdhetsperspektiv 


Beslutet påverkar inte ärendet ur ett jämställdhetsperspektiv. 


Beslutsunderlag 


Tjänsteskrivelse 2023-09-07 


Ansökan om föreningsbidrag Borås Nämndemannaförening 2023 


Verksamhetsberättelse 2022 Borås Nämndemannaförening 


Verksamhetsplan 2023-2024 Borås Nämndemannaförening 


Bokslut 2022 Borås Nämndemannaförening 


Revisionsberättelse 2022 v 


Beslutet skickas till 


Servicesektionen 


Nämndemannaföreningen 


Slutinstans 


Kommunstyrelsen  
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Status  


Kommunstyrelsen 
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§ 116 Inkomna remisser KS/2023:340, KS/2023:347 


Allmänna utskottets beslut 


• Remisserna ska besvaras. 
Alla beslut som rör barn ska vara barnrättsbaserade i enlighet med barnkonventionen. Beslut ska alltid föregås 


av prövning av barnets bästa och i större frågor samt vid beslut som kan ha negativ inverkan på barnet/barnen, 


ska föregås av en barnkonsekvensanalys.  


Ärendet 


Följande remisser har inkommit; 


- Remiss: Regional biblioteksplan Västra Götaland 2024–2027 


- Remiss från Länsstyrelsen gällande översyn av riksintresse för naturvård, Dnr 500-26286-


2023 


Status 


Pågående 
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